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Obec Kalná nad Hronom 
K O M I S I A 

Verejného poriadku pri OZ v Kalnej nad Hronom 

 

 

P o z v á n k a 
 

Dovoľujem si Vás pozvať na zasadnutie komisie Verejného poriadku, ktoré sa 

uskutoční  dňa 11.12.2018 (utorok) o 17.00 hod. v sobášnej miestnosti obecného úradu obce 

Kalná nad Hronom. 

Program zasadnutia :  
 

1. Otvorenie 
2. Schválenie plánu práce Komisie 

3. Aktuálne informácie ku kamerovému systému 

4. Aktuálne výzvy na projekty v oblasti verejného poriadku 

5. Prejednanie podnetov 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

  

 

 

 

 
                                                                                              Michal G u ť a n  v. r. 

                                                                                        predseda komisie 
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P r e z e n čn á  l i s t i n a  
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Zá p i s n i c a  

zo zasadnutia Komisie verejného poriadku dňa 11.12.2018 

 
 

I .  O t v o r e n i e  

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie p. Guťan. Predložil prítomným program 

stretnutia. 

 

I I .  S c h v á l e n i e  p l á n u  p r á c e  k o m i s i e  

Komisia verejného poriadku p r e r o k o v a l a  a  s c h v á l i l a  návrh stretávať sa 

v zmysle VZN č. 2/2016 Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva a komisií pri OZ 

najmenej raz mesačne. 

 

I I I .  A k t u á l n e  i n f o  o  k a m e r o v o m  s y s t é m e  

P. Guťan: 

- absolvoval stretnutie so spoločnosťou Slovanet, ktorá bude novým dodávateľom 

internetu a káblovej televízie v obci a zároveň bude zabezpečovať aj rekonštrukciu 

kamerového systému 

- informoval o plánovanom rozvrhu prác na kamerovom systéme v mesiacoch január – 

marec 2019 a predniesol zámer vytvorenia chránenej dielne pre monitorovaciu 

miestnosť kamerového systému 

 

I V .  A k t u á l n e  v ý z v y  n a   

p r o j e k t y  v  o b l a s t i  v e r e j n é h o  p o r i a d k u  

Mgr. Tóthová: 

- informovala o aktuálnych výzvach na finančné príspevky pre projekty v oblasti 

verejného poriadku a prevencie kriminality 

p. Guťan:  

- navrhuje zorganizovať nejakú prednášku v oblasti prevencie pre seniorov alebo pre 

deti (prechody pre chodcov, bezpečnosť seniorov a pod.)  

 

Úloha č. 1: Vytvorenie harmonogramu prednášok na rok 2019 

Zodpovedný: p. Guťan 
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V .  P r e j e d n a n i e  p o d n e t o v  

a.) Komisia verejného poriadku v z a l a  n a  v e d o m i e  podnet od p. Jozef Sipos, 

ktorému neznáma osoba prepichla pneumatiky na automobile. 

 

Úloha č. 2: Posilnenie hliadkovania parkovísk súkromnou bezpečnostnou službou Hollmex 

Zodpovedný: p. Guťan 

 

b.) Komisia verejného poriadku p r e r o k o v a l a  podnet ohľadom prevísajúcich 

konárov a opakovaného prechádzania zvierat do areálu MŠ z pozemku p. Lehockého.  

Prevísajúce konáre, ktoré zasahovali do areálu materskej školy už boli odstránené 

pracovníkmi obce po hranicu obecného pozemku. Prechádzanie hydiny do areálu MŠ je 

dlhodobejší problém, riešilo sa to už niekoľko krát, komisia preto navrhla odstrániť tento stav 

napr. vytvorením uzatvorenej klietky alebo natiahnutím sieťky.  

Komisia u l o ž i l a  p. Lehockému povinnosť zaviesť opatrenia proti úniku hydinu na 

pozemok MŠ najneskôr do 31.1.2019. 

Komisia sa ďalej zaoberala prívesom vo vlastníctve p. Lehockého. Tento príves je 

dlhodobo umiestnený na verejnom priestranstve.  

Komisia u l o ž i l a  p. Lehockému povinnosť odstrániť tento náves z obecného 

pozemku najneskôr do 30.4.2019. 

 

P. Lehocký uviedol, že na ich pozemku sú tiež prevísajúce konáre z MŠ – ihličnaté 

stromy, padajú z nich šišky a ihličie. Taktiež mu prekáža kamera na budove MŠ, ktorá podľa 

jeho názoru zasahuje na ich pozemok. P. Guťan uviedol,že kamera nemôže byť nastavená tak, 

aby zasahovala na súkromný pozemok, všetky kamery sú umiestnené v súlade so zákonnými 

obmedzeniami. P. Lehocký ďalej uviedol, že na obecnom pozemku sú nasadené smreky, ktoré 

tienia v ich záhrade. Komisia v z a l a  n a  v e d o m i e  tento podnet. 

 

c.) Komisia verejného poriadku v z a l a  n a  v e d o m i e  podnet od p. Dávid Král, 

ohľadom susedského spolunažívania v bytovom dome na SNP 3. 

 

Úloha č. 3: Zabezpečiť výmenu zámku na vchodových dverách 

Zodpovedný: Mgr. Belfiová 
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Úloha č. 4: Zorganizovať stretnutie nájomcov bytov v bytových domoch na SNP 3, 74 a 75 za 

účelom voľby bytového dôverníka 

Zodpovedný: Mgr. Belfiová  

 

d.) Na základe podnetu ZŠ boli na komisiu verejného poriadku predvolaní Vladimír 

Banda a Iveta Bandová, rodičia žiačky Alžbety Bandovej, z dôvodu naplnenie znakov 

skutkovej podstaty priestupku vo forme zanedbávanie starostlivosti o školskú dochádzku. 

Predvolaní sa na zasadnutie komisie nedostavili.  

Nakoľko však k dnešnému dňu eviduje ZŠ u Alžbety Bandovej už viac ako 100 

neospravedlnene vynechaných vyučovacích hodín v jednom školskom roku, skutok možno 

klasifikovať ako trestný čin. Vec bude preto postúpená príslušným orgánom PZ SR. 

 

V I .  R ô z n e  

V tomto bode neboli prejednané žiadne ďalšie podnety. 

 

V I I .  D i s k u s i a  

- p. Kovács – informoval sa ohľadom kamery na cintoríne 

- p. Gonda - všetky kamery v obci budú zmapované spoločnosťou Slovanet 

- p. Kovács - navrhuje zákaz zastavenia na ceste od ulice Školská až po ulicu Viničná 

- p. Guťan – komisia návrh berie na vedomie 

- p. Kovács - na Novej ulici je verejné priestranstvo, stále tam stoja autá  

- Mgr. Belfiová - je to súkromný pozemok, obec nie je oprávnená zasahovať do toho 

- p. Guťan – upozornenie ohľadom používania pyrotechniky – preventívne – kde a kedy sa 

môže používať zábavná pyrotechnika; zverejniť oznam na infokanál a na stránku obce, 

hlásenie, sms, informovať Hollmex o potrebe posilniť hliadku na 31.12.2018 

- p. starosta – poveril komisiu prípravou podkladov ohľadom založenia obecnej polície, 

najmä podmienky výberového konania na náčelníka obecnej polície a časový harmonogram 

úkonov potrebných na založenia OP 

 

Úloha č. 5: Zabezpečiť vyhotovenie podkladov potrebných na založenie obecnej polície  

Termín: január 2019 

Zodpovedný: Komisia verejného poriadku 
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V I I I .  Z á v e r  

P. Guťan  poďakoval prítomným za účasť a ukončil stretnutie. 

 

 

 

 

M i c h a l  G u ť a n ,  

  predseda komisie 

 

 

Za správnosť:  Mgr. Denisa Belfiová 

   

 

 


